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Agencja 
Reklamowo - W)'dawnicla 

"lB Jedia s.c. 
ul. Ogrodo\\ a 8 

59-100 Pol kowice 

OstatnIe przygofowania pod 
koszem str. 12 

Uwaga!!! 

Informacja dla osób 
chcących zamieścić 

ogłoszenia drobne bądź 
reklamę swojej firmy. 

Informator Polkowicki 
zmienił swoją siedzibę. 

Obecny adres redakcji 
i działu reklamy 

to ul. Ogrodowa 8 
(była mleczarnia). 

Zapraszamy!!1 
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"Nowoczesne 
technologie w gospodarce 
odpadami" - to temat 
seminarium popularno
naukowego, jakie odbyło 
się w miniony piątek (9.08.) 
w Przemkowie. 

Na spotkanie, zorga
nizowane przez starostwo 
powiatowe , zaproszono 
samorządowców ze wszy
stkich gmin tworzących 

polkowicki powiat. Zebrani w 
kameralnej sali widowiskowej 
miejscowego Ośrodka Kultu
ry mogli wysłuchać wykładów 
przygotowanych przez 
Fundację "Zielona Akcja" z 
Legnicy, dotyczących m. in. 
planowania gospodarki 
odpadami i ekologicz.nego 
oczyszczania ścieków. 

- Powiat Polkowicki 
zamierza przystąpić do 

Dziewiąta sesja Rady 
Powiatu Polkowiekiego odbyła 
się w Przemkowie i była 
połączona z seminarium 
popularnonaukowym doty
czącym gospodarki odpadami (o 
czym piszemy wyżej). Pierwotny 
porządek obrad , na wniosek 
Zarządu Powiatu został 
rozszerzony o dodatkowy, 
niezwykle Istotny punkt. Radni 
mieli wypowiedzieć się w 
sprawie odłączenia sześciu wsi 
od gminy Chocianów. 

Przypomnijmy, ze wsie: 
Michałów, Trzebnica, Labice, 
Brunów, Szklary Dolne i 
Ogrodziska od dłuższego czasu 
deklarują chęć przynależności 
do gminy wiejskiej Lubin . W 
sprawie tej odpowiednie uchwały 
przyjęła już rada powiatowa w 

ODPADY I EKOLOGIA 
realizacji międzygminnego 
programu gospodarowania 
odpadami - wyjaśnia Irena 
Krukowska-Szopa z "Zielonej 
Akcji" - Seminarium miało na 
celu przedstawienie argu
mentów przemawiających za 
potrzebą realizacji tegoż 
programu. Zdaniem pani 
Ireny rozwiązywanie proble
mu odpadów na poziomie 
jednej gminy jest dziś 

praktycznie nieopłacalne z 
uwagi na ogromne nakłady 
finansowe i trudności z 
dostępem do bardzo koszto
wnych technologii. Problem 
ten może być rozwiązany 
właśnie na drodze współpracy 
międzygminnej, w której 
Powiat Polkowicki byłby 

doskonałym koordynatorem. 
- Jest to typowe 

przedsięwzięcie 

ekonomiczno-finansowe, 
oparte na rachunku zysków i 
zwrotów inwestycji, odnoszą
ce się do dłuższego okresu 
czasu - dodaje Grzegorz 
Przybecki, wicestarosta 
polkowicki. - Rozwiązanie 

międzygminne jest szczegól
nie korzystne dla niewielkich 
gmin o małej liczbie mieszka
ńców. Forma ta umożliwia 
znaczne ograniczenie nakła
dów inwestycyjnych poprzez 
ich rozłożenie na większą 
liczbę partnerów. W naszym 
przypadku do współpracy 

zaproszone zostały również 
gminy Jerzmanowa i Pęcław, 
bowiem program koordyno
wany jest również przez 
Związek Gmin Zagłębia 
Miedziowego. 

Zintegrowane systemy 
gospodarki odpadami oparte 
o współpracę międzygminną 
preferowane są również w 
Unii Europejskiej. Integracja 
Polski z UE wymaga stwo
rzenia spójnego z normami 
europejskimi systemu rów
nież w tym względzie. Dlatego 
realizacja tego programu daje 
możliwość otrzymania grantu 
zUE. 

Podczas seminarium 
samorządowcy zapoznali się 
również z nowym sposobem 
produkowania ciepła w tzw. 
kotłowniach na biomasę. 

Jest to niezwykle 
interesujący temat - mówi 

WYJAZDOWA SESJA RADY POWIATU 
Lubinie oraz rady gminy wiej
skiej Lubina i Chocianowa. Dwie 
pierwsze wydały pozytywną 
decyzję , natomiast ostatnia z 
wymienionych nie zgodziła się 
na zmiany terytorialne. Do 
kompletu brakowało głosu 
polkowickiej rady powiatu. 

Zdaniem starosty Zarząd 
był przygotowany na rozmowy z 
mieszkańcami , jednak w tym 
przypadku inicjatywa powinna 
należeć do rady gminy 
Choclanów - Traktujemy. tę 
sprawę jako wewnętrzny 
problem gminy Chocianów -
stwierdził Marek Tramś . - Nie 
jesteśmy upoważnieni do tego, 
aby wchodzić w kompetencje 
samorządu gminnego. Gdyby 
dotarły do nas sygnały od 
Zarządu gminy, bądź samych 

mieszkańców, domagających 
się spotkania, na pewno 
wzięlibyśmy w nim udział jako 
przedstawiciele powiatu. Efekt 
odłączenia sześciu wsi od gminy 
Chocianów nie przekreśla 
dalszego funkcjonowanie tejże 
gminy w strukturach powiatu 
polkowickiego. 

Również pan Hatała , 
który stoi na czele komitetu na 
rzecz odłączenia wsi, wyraźnie 
podkreślał, że jego zamiarem 
wcale nie jest rozbicie powiatu. 
Po prostu te wsie już od kilku lat 
dążą do Lubina i pragną 
wreszcie zakończyć swoje 
starania. - Zobowiązania pana 
Hatały oraz informacje, jakie 
dotarły do nas z Urzędu Gminy 
Choc/anów w jakiś sposób 
blokowały nasze uczestmctwo w 

Irena Kruczkowska-Szopa. 
- W tym przypadku mamy do 
czynienia z tanią technologią 
i znaczną oszczędnością w 
spalaniu kosztownego węgla. 
Dzięki temu szybko uzyskuje 

się również efekt ekologiczny. 
Kotłownie na biomasę są 
nowoczesne, mają wysoką 
wydajność i przede 
wszystkim niską emisję. 
Biomasa, czyli słoma 

odpadowa, zrębki drzewne, 
trzcina i inne resztki roślinne 
są surowcami odnawialnymi 
i nie grozi nam wyczerpanie 
tego źródła . Zasoby 
tradycyjnych paliw przy 
obecnym poziomie 
wykorzystania wystarczą na 
około 100 lat, a jeden 
megawat wydajności cieplnej 
kotłowni na biomasę wymaga 
zbioru słomy z 250-430 ha na 
sezon grzewczy. (rr. 

sprawie - stwierdził Marek 
Tramś. 

Ostatecznie radni 
negatywnie zaopiniowali 
wniosek o odłączeniu sześciu 
wsi od gminy Chocianów i 
przyłączenia do gminy wiejskiej 
Lubin. Ostateczną decyzję w tej 
sprawie podejmie minister spraw 
wewnętrznych i administracji , 
mając na uwadze opinie 
samorządu gmin Chocianów i 
Lubin oraz powiatów: lubin
skiego i polkowickiego. Podczas 
sesji przyjęto również uchwałę w 
sprawie trybu prac nad 
projektem budżetu , określono 
zakres i formę sprawozdania 
zarządu powiatu z wykonania 
budzetu oraz zatwierdzono plan 
pracy Rady Powiatu i stałych 
komisji rady. (mac). 
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Drużyny firm Sitech i 
Volkswagen. Urzędu Gminy 
Polkowice oraz mieszany 
zespół złożony z dzienni-karzy 
i pracowników firmy Sitech 
wzięły udział w I Inte-

NOWI 
YREKTORZY 

12. lipca odbył się drugi 
etap konkursu na dyrektorów 
Szkół Podstawowych nr 2 i 4 
oraz Przedszkola nr 2. W 
reultacie stanowiska 
dyrektorów zostaną powie
rzone: 
- w SP nr 2, na okres 5 lat 
Jadwidze Lisieckiej 
- w SP 4 Iwonie Marchle
wskiej . Jej kadencja. z 
powodu częściowej likwidacji 
placówki obejmie dwa 
najbliższe lata. do 2001 roku . 
Funkcja dyrektora Przed
szkola Miejskiego nr 2, 
powierzona zostanie na okres 
5 najblizszych lat Krystynie 
~aniak. (pol) 
.... 

Młodzieżowa Rada 
Miej~ka. podczas XII sesji 
pOdjęła uchwałę w sprawie 
podzielenia Komisji Kultury i 
Sportu na Komisję Kultury i 
Komisję Sportu. Przewo
dniczącym Komisji Kultury w 
dalszym ciągu jest Dawid 
Marków, któremu Prezydium 
MRM przyznało tytuł i 
nagrodę najaktywniejszego 
radnego, zaś Przewodni
czącym Komisji Sportu został 
Robert Bęben . 
- Podział ten był konieczny ze 
względu na ogrom pracy jaką 
miała ta komisja - mówi Paweł 

ZWYCIĘSKI URZĄD 
gracyjnym Turnieju Piłka
rskim. który rozegrany został 
10 lipca b.r. na płycie głównej 
stadionu Górnika Polkowice. 
Najlepsza okazała się repre
zentacja Urzędu Gminy. która 

wygrała 

wszystkie 
mecze . Na 
drugim miej
scu uplaso
wali się pilka
rze z Volks
wagena, któ-

li~~$'iI rzy ulegli 
~_~E5I!a1tylkO urzę
.tli: dnikom w 

rzutach karnych (w regulami
nowym czasie gry był remis 
4:4). Na trzecim miejscu 
turniej ukończyła ekipa 
Media/Sitech. Na czwartej -
najbardziej zintegrowana 
drużyna Sitech, która jako 
jedyna wystąpiła w międzyna
rodowym. polsko - niemie
ckim. składzie. Najsku
teczniejszym zawodnikiem 
turnieju został Przemysław 
Ścisło z Urzędu Gminy (6 
bramek) . Kolejny turniej 
planowany jest na sierpień . 

(greg) 

NAJLEPSI Z NAJLEPSZYCH 
13. lipca w Urzędzie wscy. Michał Krysztof, Anna 

Gminy w Polkowicach odbyła 

się uroczystość wręczenia 

stypendiów najlepszym 

uczniom szkół średnich . 

Komisja , w skład której 

weszli : Stanisława Bocian. 

Dorota Trzmielewska oraz 

Stefan Ciżmar wręczyła 

uczestnikom spotkania listy 

gratulacyjne oraz stypendia 

za wybitne osiągnięcia w 

nauce. Wśród nagrodzonych 

znaleźli się : Maciej Borowski. 

Grzegorz i Małgorzata Idziko-

SPORT I MŁODZI 

Lubak wiceburmistrz MRM -
aby komisja Kultury i Sportu 
mogła dalej działać na takim 
samym poziomie musiał 
nastąpić ten podział . 

- Ludzie z KKiS , bardziej 
koncentrowali się na spra
wach kulturalnych naszego 
miasta - dodaje Krzysztof 
Kaczanowski burmistrz MRM 
- zaproponowałem więc na 
stanowisko przewodniczą

cego Komisji Sportu, osoby. 
która bardzo dobrze zna 
sprawy dotyczące sportu -
Roberta Bębna. 

Pierwszą okazją 

Pikulik. Karolina Roszak. 

Małgorzata Miąskowiak. 

Agnieszka Marchlewska. 

Anna lisiecka. Agnieszka 

Stoparek. Anna Bethke , 

Karolina Lipowicz, Agnieszka 

Czykajło , Marta Wołoszczuk 

i Arkadiusz Bloch. 

Na zakończenie spo

tkania przewodniczący komi

sji oświaty Stefan Ciżmar, 

pogratulował najlepszym 

uczniom, życząc udanych i 

bezpiecznych wakacji. 
(pol) 

wykazania się nowo powstalej 
Komisji będzie współudział 
przy organizacji turnieju 
Dzikich Drużyn . Inicjatorem 
turnieju jest Piotr 
Stańczyszyn , który w tym roku 
zachęcił do współpracy MRM. 
- Moim zdaniem, będzie to 
niezły początek, który z 
pewnością wszystkich 
zadowoli - mówi Robert -
mamy zamiar częściej 

organizować tego typu 
Imprezy. jest to niezla zabawa 
i bardzo dobrze spędzony 
czas. 

(pol) 

v Zarząd Gminy Polko-
wice zatwierdził w ostatnich 
dniach koncepcję rozwoju 
szkoły wyższej w tym mieście . 
Biznes plan. określający 
kierunki rozwoju szkolnictwa 
wyższego w Polkowicach 
opracował pełnomocnik 
Włodzimierz Olszewski. Z 
dokumentem sukcesywnie 
zapoznają się radni. 

v Zarząd Gminy wyraził 
zgodę na sfinansowanie 
organizowanej przez Młodzie
żową Radę Miejską, we 
współpracy z Komendą 
Powiatową Policji wakacyjnej 
akcji antynarkotykowej . 
Zdaniem młodzieżowego 
burmistrza Krzysztofa Kacza
nowskiego - powodem prze
prowadzenia akcji stało się 
niepokojąco wysokie zainte
resowanie młodzieży narko
tykami. Inicjatywa spotkała 
się z dużym zaintere
sowaniem i wsparciem policji, 
która zamierza włączyć 
członków MRM w cykl 
profilaktycznych prelekcji na 
temat uzależnień . plano
wanych na wrzesień b.r. 
Młodzi radni zamierzają 2 
propagować zdrowy styl 
życia , poprzez rozpowsze
chnienie na terenie Polkowic 7 
tysiąca plakatów oraz 5 tys. 
ulotek. Materiały te zawierać 
będą również informację o J 

godzinach funkcjonowania 
polkowickiego punktu konsu
ltacyjnego ds. narkomanii. 
Akcja sfinansowana zostanie 
z pieniędzy przyznanych na 
działalność MRM. 

v Polkowicki Aquapark 
zajął pierwsze miejsce w 
organizowanym przez Euro
magazyn .. Zyj zdrowo i 
aktywnie" ogólnopolskim f 
konkurs:e na najlepszy park 
wodny. ° tytuł najpiękniejszej 
"Tropikany" walczyło 7 
polskich pływalni. Najwyżej Ił 
oceniono Zespół Rehabilita
cyjno-Rekreacyjny Aquapark, 
któremu przyznano 22 punkty. 
Dwa punkty mniej i jednocze
śnie drugie miejsce otrzymały 
pływalnia Akwawit w Lesznie 
oraz Tropikana Hotel Gołę
biewski w Mikołajkach . Pozo- ( 
stałe miejsca przyznano 
kolejno pływalniom: z Nowe
go Sącza , Nowin, Gorlic oraz 
Białegostoku. 
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NA UPAŁ 
BASENY 
W gorące, upalne dni 

warto odwiedzić kompleks 
basenów odkrytych, znajdu
jący się przy ul. 3 Maja w 
Polkowicach. Jako jedne z 
nielicznych w Polsce, baseny 
posiadają własną stację 

uzdatniania wody, gwaran
tującą komfort kąpania się w 
czystej wodzie. 

Kompleks tworzą 4 
niecki basenowe, 
wyposażone w szereg 
różnych atrakcji , m.in. 
przeciwprądy, umożliwiające 

zastosowanie hydromasażu , 

kaskady wodne oraz aero
masaż . Na terenie basenów 
znajduje się również 40-
metrowa zjeżdżalnia wodna, 
ślizgawka oraz wodny 
grzybek dla dzieci. Szcze
gólną atrakcją są organizo
wane tu nocne kąpiele. 

Niezwykły klimat nocnego 
pływania tworzy światło 38 
reflektorów halogenowych, 
zainstalowanych w nieckach 
basenu. Wokół - piaszczysta 
plaża, boisko do siatkówki, 
mała gastronomia. Na terenie 
obiektu znajdują się również 
4 korty tenisowe, siłownia i 
sauna. 

NA GOLFA 
Już od wczoraj przy 

polkowickim Aquaparku -

otwarte jest pole do mini golfa. 

17 -torowe pole czynne jest 

codziennie od godz. 12.00 do 

20 .00 . Oficjalne otwarcie 

nastąpi w najbliższą niedzielę 

(18 lipca b.r.) o godz. 12.00. 

Cena godzinnej gry, wraz z 

wynajęciem niezbędnego 

sprzętu wynosi 9,60 złotych. 

Bliższe informacje udzielane 

sąpod nr tel. 076/845-27-70 

lub 845-27-55. 
Oosz) 

ZNANI PRYWATNIE 
Dzisiaj rozmawiamy z Pełnomocnikiem Burmistrza ds. Górniczych Tomaszem Kuziemką. 

Polkowiczninem jest praktycznie od urodzenia, ale urodził się w ... Strzelinie. Szybko 
przeprowadził się jednak do Polkowic. 
Ma wspaniałą żonę Małgorzatę i córeczkę Aleksandrę. Oprócz tego, jak sam mówi, 
rewelacyjnych rodziców, którym bardzo wiele zawdzięcza oraz brata, studiującego w Wyższej 
Szkole Policji w Szczytnie. 

Edukację rozpoczynał oczywiście w Polkowicach (SP nr 2), następnie było Technikum 
Górnictwa Rud w Lubinie. Wyższe wykształcenie zdobył w Krakowie na Wydziale Górniczym 
Akademii Górniczo - Hutniczej. Jest najlepszym absolwentem roku akademickiego 1997/98. 
Skończył 5 letni program nauczania w 4 lata i zdobył wszystkie nagrody, które można zdobyć 
na AGH. Jak więc widać ma się czym pochwalić, ale robi to niechętynie. 

Jego pasją jest jazda na motocyklu i poznawanie najnowszych zdobyczy techniki. 
Interesuje się też muzyką. pływaniem, nurkowaniem, wschodnimi sztukami walki. Od 11 lat 
jest ratownikiem wodnym WOPR. 

Przyznaje, że jest wielkim smakoszem czerwonego barszczu z uszkami oraz łazanek, 
poza tym bardzo lubi truskawki ze śmietaną i śledzie . To wszystko najchętniej zjadłby w ulubionej 
restauracji - "Akwarium" w Krakowie . W Polkowicach lubi chodzić do "Alaski" i do "Zielonej". A 
czym te smakołyki popić? "Piwem'" - niemal krzyczy. Najchętniej Grolshem, Piastem albo 
Żywcem (ale zamiast truskawek wolałby mieć obok kufla golonkę) . 

Stowarzyszenie Tenisa Ziemnego 
w Polkowicach organizuje otwarty 
Turniej Tenisa o Puchar Starosty. 

Turniej odbędzie się 25 lipca 1999r. 
Zapisy w dniu turnieju w godz. 9.30 -10.00 

na kortach POKSiR-u przy ul. 3-maja 
(baseny). Nagrody funduje Starosta. 

Wpisowe 15 zł (członkowie STZ-u 10 zł). 
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" 
" 
Renata" 

ul. Górników 31, ul. K,B.Korninka 5H 
AKTUALNOŚCI 

Duży wybór rajstop S a . n p e I I e g r i n o w szerokiej r - - - - - - - - - - - - - - - - - - ., 
gamie rqdzajowej i kolory'sWcznej. Przy zakup.ię raj~top I I<upon Tabato-wy I 
SanpellegrlOo - wyszczuplających, na cellulltls, Itp., . .. d 5 0 / - . k-
rajstopy VOllA - G R A T I S !! _ ilość ograniczona. I upowazma).ący o -'0 znlZ 1 I 

a acyjna pTOlTlOcja PT'zy zakupie kosTT\ecykó"" pielęgnacyjnych 
L -OREAL I upiększających i zapacho""Ych I 

lakiery 50% taniej - ilość oSTaniczona. I "" DrogeT'iach ",Renata"'. I 
REVLON I Wytnij i skorzystaj' l! I 

przy zakupie pOlTladki długotT'Wałej 
raki eT RE V LO N C RAT LS !!! Kupon nie dotyczy tO\Nar6\N \N cenach promocyjnych L-___ ..:.===~::....::.=:....:.....=-=::...!.--=--=.::::-=-.::....::..-=-~=__ ___ _.J .. __________________ .. 

NOWOŚĆIII • BIOECRAN - WYJĄTKOWY MAKIJAŻ KORYGUJĄCY firmy MATIS oraz Wyszczyplająca Kyraclo LodowI (w prezencie bursztynowa muoczka 
wygladzająco - rozłwlellaJąca okolice oczu). Proponujemy Kan, Slalego Klienta firmy MATIS. Wloskle farby VOILA atosowlno w ulonach rry~eraklch 

GABRIEL są u nas dostłPno w 69 kolorach - Z A C H Ę C A M Y O O S P RÓB O W A N I A I I I 

Dla pracowników KGHM Polska Miedź S.A. 
4% rabatu na wszystkie samochody do 31.12.1999 r. ASTRA CLASSIC 
,-~ 
~ , - 1,_ J.~ 

.... , . ~,.. " 

~~ "·,~3'::~· 

~ ... -.- . 
Dla Prawników, Radców 
Prawnych, Notariuszy-

5,4% rabatu 
do 31.08.1999 r. 

PEŁNY PAKIET UBEZPIECZEŃ 
GRATIS! - W lipcu 

OMEGA - Bezpłatna klimatyzacja -w lipcu 

Serwis samochodów osobowych 
wszystkich typów. 

INFORMACJE W SALONIE o RABATACH DLA INNYCH ZAWODÓW Tylko W salonie OPLA 
~---------------------------------Zapraszamy------------------=-~----------~ 

, Serwis czynny: OPEL B WAJ M-CAR - GŁOGOW Tel. (076) 833-10-80 do 83 Po IEOZI ... ŁEK - PI",TEK: 8.00 - 20.00 

OKNA 
DRZWI 

ROLETY" 
WITRYNY 

tel: (076) 845-24-01 
fax: (076) 845-44-81 

P.P.H.U ... MAOORA" s.c. 
67 ·100 Nowa Sól 
O • . Spółdtlelcu 611 
teIJlal<: (068) 356-42-52 
tel. kom 0604·24-71-85 

Bereszyńskl Radosław 
Przedstawiciel firmy' 

PARA 
PAINTS 

PolkowIce. ul. Wołodyjowskiego 14, 
tel. kom. 0604-247-185 
czynne od 9.00 do 1700, sob. od 9.00 do 12.00 
Nowa 561, ul. Dąbrowskiego, 
tel. (068) 356-36-28. tel. kom. 0604-247-185 

- Farby lateksowo.akrylowe (zmywalne) 1300 kolorów, 
- Farby okrylowe do mebli, drewna 
- Tynk strukturalny na wałek. wydajność 1kglod 2 do 4m2 

(tynk odporny na pęknięcia) 
- Impregnaty do drewna 
- Lakierobejce, lakiery do parkietów 

Biuro 
Handlowe 

59-1QO 
Polkowice 

ul. Hubala 28 
eL (076)847.92-68 

Wkrótce'" Farba termoizolac na 

ŻALUZJE PIONO E I POZIOME, 
OKNA I DRZWI Z PCV I DREWNA, 
ROLETY, MARKIZY, MOSKITIERY .,rc 
•••• •••• •••• •••• •••• ••• 

Wysoka jakość, najniższe ceny. 
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59-320 Polkovvice Rejon Szybu R-VI 
tel. 845-69-62; 845-81-25; fax 845-69-72 

Oferujemy: 
produkcję surowca 
w zero kim asortymen _ 
świadczymy u ługi w branży 
TARTACZNICTWA 

, 
PRZYJDZ I ZOBACZ 

Ołog6"": 
Aleja Kazln'llerza VVielkiego 6 
"tel./~ax 833-56-........ 
senNis 833-.... 7-89 

Punkt vv Lubinie: 
ul. Kilińskiego 5 

tel. 84 .... -55-83 
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DRZWI ANTYWŁAMANIOWE 

lGE:RC,A] 
cena brutto z montażem u klienta 

2.149 zł 
P.W. "DOMAT" 67-200 GŁOGÓW 

ul. 1-go MAJA 22 tel. 834-18-94 

ZAKŁAD POCRZBBOWY 
"OSTATNIA POSŁUGA" 

- TRUM y ( o nowe i dębowe), 

- PRZEWOZY (krajm e i zagrani zne), 
- KOMPLEK 0\\ E ZAŁAT\\ lANIE 

FORMAL O ' I P RZEB \W H 
I CME TAR y H. 

Polkowice, ul. Zachodnia 6 (obok Przychodni Stomatologicznej) 
telefon : 645-44-19 
telefony całodobowe: (076) 633-24-09, 0601 55-35-06 

• • 

Dl7i 

... 

Janina Łubuz 
PolkowIce 

III. Hubala 24 

~==========================~ Q I 

~~
gpiB ul. Miedziana 4 

u I L 59·100 PolkowIce 7 

sB tet/fax (076) 8454 44.17 
S Y 1 u 

2o/uz/e planowe, rolety, 
ro/etv moterlalowe, morklzv, 

moskitiery, okno PVC, 
slotkl przee/wsIDlleezne, lustro, 

ornoment 
(molItoż ponell sciennvch 

I potllrJgoWJIehJ 
'l '# rJ r... , .::::: 'l ' J / _r.J- J'-..r ~_r 

y 

y 
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RENAULT 
A,,'et ... C8 
I I I I 

24h 

t.&LIKSY 

@ 
RENAULT 
TO PEŁNIA ZYCIA 

Firma G6rny-Poczynek s.c. 
59-300 Lubin. ul SlowIallska 23-25 

lei. (076)844-11.11. 844-45-51 
fax. (076) 842·17·25 

IDz. CZĘŚCI ZAMIENNYCH I 
ISERWlsl 

NIE CZEKASZ, WYBIERASZ, 
PŁACISZ I ODJEŻDżASZ 

"MARGOPOL" S.C. 
ul.Kilinskitgo 5 (Runek) 
Polkowice 
Tel. 847-47-94 

0604-106w760 

~fi.emeeJł: III 

era 
GSM 

Nasz przedstawiciel 
dotrze do Pat'istwa 

Nr.tel. kom. 0601 582745 
Nr.tel. kom. 0604 86 19 25 

DRZWI 
ŁAMA IOWE 

Czynne ód godz: 9.00 -16.00 Nr. tel. (065) 5464940 

Wszystkie formalności załatwiamy w domu klienta 

OGŁOSZENIA DROBNE 

1. Sprzedam wieżę .Ol9nl' Midi (Wlmocolaez. tuner, magnetolon dwUkasetowy) ... kOlumny MAton 
70 W. SllIn dObcy. Cena 450 II. Tel. 84S-QO-03. 

2. KomputeropIsanie. Tel. 845,2 ...... 2 
3. Sprzedam szatke pod telewłl:Qr (oowa), kolor popiel. z dwłema półkami oszklonymi, ctaz mały 

()lagleł donnowy. T~nłol 
Tel.845-65-94, kom. 06114 14 70 95 

... TanIO gotuję na uroczy_to'cł rodzIone. Tel. 845'28·70 
S. Sprzedam blur1<o białe. cena 35 zł. Tel. 845-28·70 
6. Zamienię mle$Ikaole dwupokQjowe I Jaeną kuchnl~. telefonem. I piętro 

ul. WOł~kle90 n~ Je<lGn pokój Z kUChnią do II piętra. Tel 845· 13 .... 5 
7. Sprzedam atrakcyjną dzlałkę ogrodOWą z al1anką murowaną (wm z koslarkl\ do trawy). 

Tel. 847-9().47 
8. AII/anz n mar. T.J 845-49·12 
9. Sprzedam Pe.lgola 405 diesel. kombi. rok ptodu~c;j11989. 

rei 847·98-96 
10. Wynajmę dwa mieszkafl1a dla firm w domku Jednorodzinnym. 

Tel.847 ·95-96 
11. Dam do wynajęcia dctnek w areonle. Tel. 847-42-92 
12. zamienię 2 mieszkania (2 pokolę) 504134 m' na <;!omeKJ'!dnorodIJnny 

2 nieWielką dopłatą (lUb kuplę). Tel. 845·18·37 
13. Sprzedam IocIĆwkę, slan bardzo dob!y, cena 250 D. Tel. 845-22·04 
14. Sprzedam WĆZ8kgłęl!okl. 3· f1mkcyjr)y. Ładna kolory$lyf<a. 

Tel. 845-0S·31 
15. Dwie śliczne kolld i jeden kocurek (2 mieSięczne) S.l:ukają domu. 

Tel. 845·96-47 
16. Sprzedam zamratarkę trzyswfu\dO',\/ą. Tel 845-65·45 
17. Sprzedam mle5'Zkaole 37 m' w Komomikach. Tel. 842 .... 5-06 
18. Kup.ę działkę ogrodową. TeL 845·35·20 
19. Kupię mIeszkanie 2 balkonom w Polkowicach, 3 pokojowe. 

Tel. 845-98·79 
20. Sprzedam Jeep dziecmnoakumulalorowy" Cena 50Q zl. Tel.845-36·97 
21. Sprzedam kanon (8 sztuk) mleko począt\(owego NAN l za 40 21. 

Tef. 845-1&0'28 
22. Do sprzedania .przęt wielofunkcyjny .FfTNES' do ćwłczon. 

Cena 550 zl Tel. 845·65-89 
23. Zamienię mieszkool. 4 - pok,*,we W Glogowle, oa 3-pokoJowe 

w PolkO'Wlcach (nIe w wletowcu). Tel. 834-72-09 
24. Sprzedam nęgrywarkę COR YA"'IAHA ~OOT SCSI. Utywana 1.5 roku 

Cena 500 zł!!! - Tel. 0604 95·30-54 lub 0604 91-11-95. 
25. Sprzedam zamratarkę .PoIa,. Typ TZ 221 E pojemnoŚĆ 0.21 m' 

CeoP dO uzgodn",nla 
26. Szukam praey. Jestem osobą dyspozycyjną. ni<lOgranlczonl( nofTT\aml czasowymi Posiedam 

Fiala Ducato Susa. d2.owIęc1oosobowy z dodall<ową powierzchnią do przewozu wszelklego 
ro<IZ.a)U malenalów. Oferta cenowa wynosi za l hm 0.80 gr. Tel 847-44·04. 

27. Sprzedam telefon komÓrkowy PANASONIC G620. nowy - na gwarancji. 
(bez aktywacji). Cena 400 zł . Tel. 0604·91·\l·95 lob 845-4So34 

28. Sprzedam kamerę PANASONIC 8rom. Tel. 845-36·17. 

SZAFY Z DRZWIAMI 
S U\jfNYM I IND 
DRZWI- PORTA, 

ROLETYZĘWNĘTRZNE, żALUZJE, 
NELE 

'J\j\.ł;~.~~~~ ! , 
• 

RATY ! 
PolkowIce 
ul. Lipowa 10 
(dawny papierniczy) 
Tel. 845·32-22 

Desery lodowe 
z bitą śmietaną i bakaliami: 

* Bezludna Wyspa; 
* Ambrozja; 
* Sułtanski; 

* Bobo; 
Mała Gastronomia 

Polkowice ul. Miedziana 11 
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OCENIAMY MIASTO 
Żadne miasto nie jest idealne, ale każde jest indywidualnością samo w sobie. Nasze także nie jest wyjątkiem w tej dziedzinie, choć 

widać w nim ogromne starania i działania władz, by poprawić życie mieszkaców Polkowic. Choć Polkowice na tle innych miast wypadają 
nadzwyczaj dobrze, jest jednak w nich wiele "rzeczy", których być nie powinno, a także takich, których - zdaniem polkowiczan - brakuje, 
które w naszym mieście znajdować się powinny. Postanowiliśmy zapytać o to kilkoro mieszkańców naszego miasta. Z polkowiczanami 
rozmawiał Łukasz Langenfeld i oto, co usłyszał. 

JADWIGA 
LIPIŃSKA, 

emerytowana nauczycielka: 
W Polkowicach jest zdecydowanie 
za dużo pijalni piwa, a za mało 
kulturalnych lokali i punktów rozrywki 
dla młodzieży, która zamiast 
• obsiadywać" osiedlowe pijalnie, 
przyblokowe ławki czy jeżdzić 
rowerami po trawnikach (niszcząc je) 
i nie żałując .soczystych" wyrażeń, 
mogłaby gdzieś, nabierając obycia i 
ogłady, kulturalnie spędzać wolny 
Gl-'ls. Zdaniem Pani Jadwigi w 

.owicach możnaby usprawnić 
polączenia międzymiastowe 
publicznymi środkami lokomocji. 
Zlikwidowanie PKS-u nie było 

najlepszym pomyslem, gdyż busy 
nie załatwiają całej sprawy i nier 
rozwiązują problemu. Sytuację tę w 
bardzo znacznym stopniu można by 
poprawić poprzez utworzenie w 
naszym mieście kolei (tym bardziej, 
że połączenie z Głogowem jest) -
mogłoby to być rozwiązaniem 
problemów wielu polkowiczan i gości 
nas odwiedzających; poza tym taniej 
i łatwiej by nam się podróżowało. 
Kolejnym zjawiskiem, jakie zauważa 
Pani Jadwiga. są przejścia przez 
długie bloki. Kiedyś przebiegały one 
na poziomie chodnika. Dziś 

wykorzystano je na działalność 
gospodarczą i zrobiono schody. 
Niestety, nie wszyscy teraz mogą z 
nich korzystać; ludzie 
'oaoełnosprawni i matki z wózkami 

, zą obchodzić bardzo długie bloki 
dokoła, gdyż na schodach tych nie 
ma podjazdów dla wózków. Według 
Pani lipińskiej, dobrym pomysłem 
by/oby powrócenie do .starych" 
przejść i nie .podwyższanie" 
kolejnyc/'., które będą wykonywane, 
albo robienie na nich podjazdów. 
Podobnie jest z przychodnią 
lekarską na ul. Spółdzielczej -
zauważa nasza rozmówczyni. 
Podjazd do przychodni co prawda 
jest, ale większość lekarzy przyjmuje 
na piętrze; natomiast wewnątrz 
przychodni podjazdów nie ma, a o 
windzie można tylko pomarzyć. 

SŁAWOMłR 
I KRZYSZTOF 
TURLlŃSCY 

uczniowie: W Polkowicach 
jest wiele fajnych miejsc, ale na 
pewno w naszym mieście brakuje 
dObrego i dogodnego miejsca dla 
młodych kapel, które nie mają gdzie 

ćwiczyć - nie mają jak i gdzie 
.. wystartować·. A przecież właśnie 
one mogłyby promować Polkowice. 
Brakuje także jakiej hali koncertowej 
- jakiegoś dobrego klubu. Co prawda 
Jest kino (klub muzyczny), ale grać 
tam nie można - mówi Sławek. 
Wciąż także brakuje w Polkowicach 
pracy; myślę takte o sezonowej 
pracy dla młodzieży, która chce sobie 
uczciwie zarobić na wakacje . 
Chłopcy uważają, że za dużo w 
naszym mieście Jest boisk do kosza, 
a brakuje np. kortów tenisowych; jak 
już gdzieś są to albo prywatne, albo 
bardzo zniszczone. Władze naszego 
miasta powinny podłączyć do 
Polkowic jakieś tory i zrobić PKP, no 
i koło miasta wykopać jakieś 
jeziorko ... - marzą bracia Tur1lńscy. 
Chłopcy uważają. że powinno się 
jeszcze więcej uwagi poświęcać 
polkowickiej młodzieży, choć nie 
zaprzeczają. że dla nich władze i tak 
zrobiły I wciąż robią bardzo wiele -
ich rówieśnicy z innych miast nawet 
po części nie mają tyle, co 
polkowicka młodzież. Krzysiek 
dodaje, że nie tylko on i jego koledzy 
potrzebują również skateparku, ale 
takiego z prawdziwego zdarzenia, 
nie takiego, jaki jest przy Szkole 
Podstawowej nr 3, by jeżdżący na 
dechach nie musieli szwendać się po 
chodnikach. I brak porządnego klubu 
- takiego z prawdziwego zdarzenia, 
gdzie można by mile i kulturalnie 
spędzić czas. 

BEATA 
STĘPNIEWICZ 

nauczycielka: Ciężko z 
Polkowic się wydostać, gdy się nie 
ma samochodu, a jeszcze ciężej tu 
wrócić albo zaprosić gości - mówi 
Pani Beata. Jesteśmy 

mieszkańcami tak bogatego miasta, 
a nie stać nas na kolej - to wstyd! -
uważa .Pani Profesor". Potrzeba 
nam także więcej ścieżek 

rowerowych; wciąż się boję o siebie 
i o dziecko, gdy idę chodnikiem, a tu 
ktoś • ma/o nie potrąciwszy mnie -
śmiga na rowerze. Brak też pracy 
szczególnie dla młodzieży, która 
mogłaby odciążyć trochę rodziców, 
zarabiając sobie na wakacje. Brakuje 
mi takte w Polkowicach dużego 
supermarketu, nie takiego, jak 
.Bledronka·, ale coś typu .Real-a", 
gdzie można by podjechać 
samochodem I zrobić większe 
zakupy, gdzie można by kupić 
wszystko w jednym miejscu - m6wi. 
No i należałoby pomyśleć jeszcze 

bardziej o najmłods2.ych 

mieszkańcach naszego miasta -
przydałby im się wspaniały duży plac 
zabaw. O! A zbyt dużo jest u nas 
różnego rodzaju pijalni piwa -
zauważa nasza rozmówczyni. Kto to 
widział tyle pijalni w takim małym 
mieście - jedna obok drugiej - wstyd! 

KRZYSZTOF 
ADAMCZVK, 

konserwator: Polkowice stają się 
coraz piękniejsze i nowocześniejsze, 
ale tyle tu się mówi o wychowaniu w 
trzeźwości, a w Polkowicach tyle 
różnych knajp i pijalni plwa, które 
rosną w naszym mieście, jak 
przysłowiowe grzyby po deszczu - to 
naprawdę wstyd! A potrzeba w 
naszym mieście więcej imprez 
kulturalnych i rekreacyjnych. Kultura 
u nas bardzo podupada; rekreację 
w minimalnym stopniu mamy 
zapewnioną - choć i to mało. No i 
przede wszystkim praca - więcej 
pracy dla polkowiczan! 

MAGDALENA 
IŻAK. 

uczennica: W naszym 
mieście brakuje porządnych 
restauracji - takich na wysokim 
poziomie - zauważa licealistka. A 
tak, to jest tu tylko parę knajp. w 
których przede wszystkim unosi się 
dym tytoniowy. No i za dużo jest tych 
pijalni - przecież to nie zagwarantuje 
nam przyszłości , a jedynie ją 
pogorszy i to w dużym stopniu . 
Trzeba na wszystkich polkowickich 
przystankach zadbać o rozkłady 
jazdy autobusów - bo tego brakuje i 
rozbudować PKS - spostrzega nasza 
rozmówczyni . A najlepszym 
rozwiązaniem dla polkowiczan 
byłoby utworzenie w naszym mieście 
PKP. Przede wszystkim połączenia 
byłyby tańsze i łatwiej byłoby 

wyjechać z Polkowic i przyjechać tu 
- mówi nasza młoda .podróżniczka. 
No, i żeby . Informator Polkowicki" byt 
bardziej dostępny, bo czasami jest 
go ciężko dostać. 

JAN 
KASZUBSKł 

, ślusarz-spawacz: Przede 
wszystkim w Polkowicach powinna 
powstać linia kolejowa I dworzec 
PKp· linia jest, stacja kiedyś była, 

więc chyba nie byłby to aż tak Wielki 
problem. a jakim byłoby to 
ułatwieniem dla polkowiczan i 
przybywających do naszego miasta 
gości , to już chyba każdy zdaje sobie 
z tego sprawę - sugeruje Pan Jan. 
Drugą sprawą jest lepsza ochrona 
mieszkańców Polkowic. Przecież 
teraz to strach wyjść wieczorem z 
domu, bo taki łobuzerstwo się szerzy 
na naszych ulicach, że ażl A straż 
miejska przecież jest - widać ich 
chodzących po mieście dwójkami, 
ale tylko w dzień, a wieczorem ... ? To 
jest chyba największa bolączka -
twierdz inasz rozmówca . 
Polkowiczanie potrzebują także 
pracy, pracy I jeszcze raz pracy oraz 
mieszkań. mieszkań i mieszkań I No, 
a polikwidować by można trochę tych 
pijalni piwa mówi. Przecież to wstyd 
dla całego miasta • co krok. to 
pijalnia! • zauważa Pan Kaszubski. 

(Iang) 

MIEDZIOWY TYGIEL 
!ol Od 7 lipca pracownicy 
KGHM Polska Miedź S.A. 
posiadający bezpłatne akcje swojej 
spółki mogą zamienić je na 
pieniądze. Aby tego dokonać należy 
złożyć w biurze maklerskim 
dowolnego banku stosowne 
zlecenie . Zgodnie z informacją 
Marzeny G6rnik, szefowej Biura 
Maklerskiego Wielkopolskiego 
Banku Kredytowego w Legnicy, 
osoby, które w wyznaczonym 
terminie nie odebrały świadectw 
depozytowych potwierdzających 
przyznanie im bezpłatnych walorów 
Polskiej Miedzi mogą je odebrać 
jeszcze przez pół roku. Pozwala na 
to uchwalona ostatnio przez Sejm 
ustawa. 
Szacuje się, że nieodpłatne akcje 
Polskiej Miedzi otrzymało blisko 30 
tysięcy byłych i obecnych 
pracowników miedziowego 
koncemu. 
~ Pracownicy Centrum 
Badania Jakości mają powody do 
dumy i satysfakcji . Wszystko 
wskazuje, że CBJ otrzyma certyfikat 
jakości ISO 9002. 7 lipca we 
wszystkich laboratoriach 
chemicznych sp6łki należącej w 
99,97 procent do KGHM Polska 
Miedź SA zakończyl się pierwszy 
etap procesu certyfikacji jakości. 
Ogrom włożonej pracy całej załogi 
CBJ prawdopodobnie zostanie 
nagrodzony. 
- Kolejnym bowiem etapem tego 
procesu - wyjaśnia Henryk Futoma, 
prezes CBJ - jest złożenie przez 
audytorów wniosku do P.K.B.iJ. o 
przyznanie certyfikatu. 
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ZREFORMOWANEJ SZKOty CIĄG DALSZY 
w tym numerze .lnforma- niedostateczną (1) na koniec roku z przyszłych pracodawców. Szkoły roku życia. niepełnosprawni z 

tora Polkowickiego" - zgodnie ze jednego przedmiotu lub bloku zawodowe specjalne nie będą miały glębszyml zaburzeniami umysłowy-
wcześniejszą zapowiedzią - przedmiotów (w wyjątkowych przy- określonego czasu ksztalcenia. mi będą przysposabiani do życia i 
postanowiliśmy wciąż kontynuować padkach z dwóch), będą mogli Dotyczyć to będzie głownie osób uczeni wykonywania prostych prac 
nasze rozważania na temat szkoły, podejść do egzaminu poprawko- lekko upośledzonych, które mogłyby w szkołach specjalnych. Ksztalcenie 
jaka czeka na nas od 1 września wego, który odbywać się będzie pod uzyskać przynajmniej jedną kwalifi- osób niepełnosprawnych będzie 
1999 roku. Dziś pragniemy pokazać, koniec wakacji przed specjalnymi kację zawodową. odbywało się - w miarę możliwości -
jak uczniowie skorzystają na komisjami powołanymi przez dyre- • Jeśli uczeń będzie zdolny i w zwykłych szkołach . Utrzymane 
reformie, która ,wdarła" się także w ktora. Nawet "pechowy poprawko- pracowity (a nie jak do tej pory - tylko jednak będą szkoły i ośrodki 
nasz system szkolnictwa . Zapo- wicz" (taki, któremu i na poprawce mający szczęście I potrafiący trochę specjalne dla osób mocno 
znając się coraz głębiej z reformą nie udało się), ma jeszcze szansę kombinować), będzie miał możll- upośledzonych. 
szkolnictwa , wydaje się, że to na promocję na wniosek Rady wość zdobywania zawodu w trzyle- W nowej, zreformowanej 
właśnie uczniowie najbardziej Pedagogicznej, ale nauczyciele o tnim liceum o profilu zawodowym. strukturze szkół znikną (o. zgrozo!) 
skorzystają na zmianach w systemie miękkim sercu (och I Jak dobrze, że Jego pierwowzorem jest funkcjo nu- wszystkie rodzaje średnich szkół 
edukacji. Szkoła w końcu przestanie jeszcze i tacy są. .. ) mogą postąpić jące obecnie liceum techniczne. zawodowych. czyli technika, szkoły 
ich nauczać a zacznie uczyć - jak tak wobec ucznia jedynie raz w ciągu Szkoła ta ma na celu przygotowanie równorzędne oraz licea zawodowe 
radzić sobie we współczesnym danego etapu edukacji. ucznia do kształcenia specjalisty- (np. jeszcze istniejące , tak "świetne' 
świecie. jak porozumiewać się z Następny punkt reformy jest cznego I w efekcie - do zdobycia Liceum Ekonomiczne). Oznacza to. 
innymi I wreszcie. jak zdobywać i na pewno nie lada atrakcją dla dzieci. zawodu. Met'\ liceum profilowanego że w 2005 roku wśród 19-1etnlch 
selekcjonować potrzebne infor- Otóż, od 1 września br. na naszych będzie OCZywiście matura. absolwentów szkół nie będzie ani 
macje. drogach powinny (I) pojawić się • Można także wstąpić w szeregi jednej osoby z wyksztalceniem 

We wszystkich krajach ,gimbusy", czyli pomarańczowe słuchaczy dwuletnich policealnych technicznym (technik ekonomista -
Europy Zachodniej do pierwszej autobusy przeznaczonI'! wyłącznie średnich szkół, które można górą! Przynajmniej na razie). W roku 
klasy maszerują już sześciolatki. W do przewozu dzieci do szkoły - w ukończyćnawetpouzyskaniuwcze- zaś 2006 pięciole nie technika 
naszym kraju "zarezerwowana" jest naszym (polskim) przypadku będą śniej jakichkolwiek kwalifikacji opuszczą ostatni absolwenci 
dla nich jedynie dobrowolna one przewoziły uczniów gimnazjum. zawodowych. (szerokiej drogi!) . kwalifikacje 
,zerówka" - i tak będzie jeszcze co Rząd już przeznaczył na zakup Nowa szkoła ma być także zawodowe na tym poziomie będzie 
najmniej przez dwa lata. Póżniej, autobusów szkolnych pewną kwotę bardziej przyjazna od szkoły obecnie można uzyskać już tylko w szkole 
może "zerówka" przeznaczona pieniędzy, za którą, jeśli uda się .panującej'. W zreformowanym policealnej (pomaturalnej) lub 
, . 'anie dla pięciolatków. a cała wynegocjować część spłaty w systemie szkolnictwa znajdzie się poprzez system kursów. Taka 

, lacja przesunie się o rok. następnych latach, można wytargo- miejsce dla dzieci szczególnie decyzja o losie techników spowodo-
Według reformy nowy wać nawet 500 gimbusów. Zdaniem uzdolnionych i upośledzonych fizy- wana została faktem, Iż z roku na 

system nauczania ma sprawić. że ministerialnych analityków. taka cznie i umysłowo. Dla osób rok obserwuje się wśród nich coraz 
dzieci będą chętnie szły na zajęcia liczba autobusów na początek szczefJólnle uzdolnionych przewj- wyższe bezrobocie. Innym, ni mniej 
do szkoły i z radością będą tam powinna w zupełności wystarczyć. duje Się różnorodne formy wspiera- ważnym powodem ich likwidacji jest 
przebywały. Pierwsze szkolne lata Radością i optymizmem napawa nia indywidualnej ścieżki kształcenia . także bardzo niewielkie zalntereso-
mają być kontynuacją wychowania fakt. że już pierwsze dWa polskie promowania i kończenia szkół poza wanie uczniów tego typu szkołami. 
przedszkolnego. więc przebiegać gimbusy (.żaczek' i "Kleks") mleli- normalnym trybem . Osoby nie Więc. czy na wprowadzanej reformie 
będą bez stresów. sztywnych śmy okazję obejrzeć. gdy wyjeżdżały radzące sobie z normalnym tokiem rzeczywiście skorzystają uczniowie? 
programów nauczania I z wyłącznie z fabryki .Autosana". nauczania. swą edukację kontynu- Z napływających do nas materiałów 
opisowymi ocenami. Dzięki Skierujmy teraz naszą ować mogły będą za pośrednictwem i "MEN-owsklch" rozporządzeń 
zintegrowanemu nauczaniu . a uwagę na młodzież . która z wcześniej wspomnianych Klas wywnioskować można, że - jeśli 
póżniej łączeniu poszczególnych pewnością pyta : "Jak zdobyć Przysposabiających Do Pracy. reforma zakończy się sukcesem - to 
przedmiotów w bloki programowe, zawód?". Odpowiedżjest prosta. To Osoby takle wykształcenie będą tak! Ale , Jak będzie naprawdę, 
uczniowie powinni łatwiej przyswajać zależy przede wszystkim od tego. jak mogły zdobywać także poza szkołą zobaczymy. Nie prorokujmy za wiele. 
sobie wiedzę i kojarzyć wiadomości dany uczeń "wypadnie" na egzami- (na kursach). Osoby nlepełnospra- Wszystko wyjdzie w praniu ekspery-
z różnych dziedzin nauki. Taka nie gimnazjalnym, bo już o wiele wne Intelektualnie będą mogly mentalnych roczników sztubaków. 
szkoła ma na celu lepsze gorzej będzie, jak z tegoż egzaminu zdobywać kwalifikacje zawodowe na No cóż. i nauka potrzebuje ofiar. W 
przygotowanie dzieci do on wypadnie z hukiem. Jednakże po takich zasadach, jak ich pełnospra- nadchodzącym roku szkolnym 
samodzielnego myślenia i kreaty- reformie zdobywanie zawodu będzie wnl rówieśnicy. Jedynym ogranicze- życzymy wiele powodzenia, szczę-
wnej postawy, która tak jest ceniona miało więcej etapów i będzie trwało niem byłby rodzaj niepelnosprawno- ścia i wytrwałości w ciężkiej pracy 
wewsp6łczesnym świecie . Po latach dlużej nić dotychczas. ści fizycznej. Lekko upośledzeni zarówno uczniom i ich jakże podene-
zauważono wreszcie, że popUlarna • Mniej zdolni i gorliwi uczniowie umysłowo, kwalifikacje zdobędą w rwowanym rodzicom oraz nauczycie-
metoda . trzy razy zet" (zakuć, znajdą miejsce w Klasach Przyspo- klasach lub szkołach specjalnych 10m. Pamiętajmy, .nauka w las nie 
zaliczyć, zapomnieć) i niezrozumiałe sabiających Do Pracy (KPOP). Już stosownie do własnych możliwości . wiedzie, a z lasu wyprowadza", więc 
"wklepywanie" do głowy matematy- na poziomie gimnazjum pojawi się Okres nauki (podobnie, jak w .uczmy się pilnie Jak Mickiewicz w 
cznych regułek, nic nie dadzą. "MEN- kształcenie zawodowe przezna- "podstawówce" czy gimnazjum) w Wilnie. znośmy bóle i troski Jak Jan 
owcy" w końcu zrozumieli, że czone dla tych, którzy nie będą sobie tych przypadkach można będzie Kochanowski", bo - jak mówi łaciń-
( 'lmatyczne, p~awo uczeń ~owi- radzić z nauką. Powstaną KPDP, w regulować Indywidualnie, do skie przysłowie - "korzenie nauki są 
, • • 1 zrozumlec, wraz z jego których nauka będzie trwała pięć lub ukończenia przez taką osobę 24 gorzkie, owoce zaś przyjemniejsze". 
przyczynami I skutkami, a do tego mniej lat. Zależało to będzie głównie 7Iana 
Jeszcze zdałoby się. by potrafił od ':'Iieku. absolwenta, .który ~o KONKURS Z POMPĄ 
skojarzyć je z konkretną epoką u~onczenlu 18 rokl! życia będZie Oto już kolejny tydzień konkursu, który .Informator Połkowicki" 
historyczną. miał możliwość podJ.ęcla pracy lub współorganizuJ'ewraz z Powiatową Komendą Państwowej Straży Po~mej 

Wprowadzona zostanie też dalszego kształcenia w szkołach .,.. . k 
_ prawdopodobnie na korzyść ucznia pogimnazjalnych (liceum uzupełnia- w Polk~lcach. ~Ieszymy ~Ię. że WC1~ otrzymujemy od Was tyle artek 
(zobaczymy ... ?) - dowolność jącym lub korzystając z innej formy z odpoWiedziami. Oto kolejne pytania. . . 
oceniania . Od IV do VI klasy nauki). Takie klasy będą Jednak 1. Po~ary gazów palnych należą do grup po~rów oznaczonych literą. 
(ostatniej nowej .podstawówki") rzadkością. N ,.A.; 
uczniom jedynie na koniec trzeba * Po nieco "słabszym" egzaminie 8/ .8 ; 
będzie wystawić oceny "przedmie- kończącym gimnazjum, zaczepić CI "C", 
towe" według obowiąZUjącej skali (1 będzie się można w Zasadniczej 2. Tlenek węgla jest gazem: 
- 6) i z zachowania (wzorowe, dobre, Szkole Zawodowej (SZ), w której N toksycznym; 
poprawne, nieodpowiednie). Na co nauka będzie trwała dwa lata. a jej BI wybuchowym; 
dzień, a nawet na półrocze, szkoła ukończenie pozwoli absolwentowi na CI obojętnym. 
może przyjąć własny system uzyskanie kwalifi.kacji robotnik~. 3. Uczba spienienia to: 
oceniania pracy ucznia. Na koniec Głównym celem tejże szkoły będZie N stosunek Objętościowy ilości wytworzonej piany do ilości wodnego 
każdego z etapów nauczania wyuczenle.zawodu. Program szkoły roztworu środka pianotwórczego, z k'.órego została wytworzona; 
(.podstawówka·, gimnazjum, .lawo- zaw9doweJ ma (!) tak być dob~any, B/ stosunek objętościowy ilości wytworzonej piany do Ilości środka 
dówka" czy liceum), szkoła urządzi by jej absolwent znalazi zatrudnienie pianotwórczego, z którego została wytworzona; 
wewnętrzny sprawdzian, a od 2002 na lokalnym rynku pracy. Jedn~k CI stosunek objętościowy ilości wytworzonej plany do objętości tworzących 
r. uczniowie będą zdawać egzamin kształcenie ogólne ma być na takim . . 
także przed okręgową komisją poziomie, by po ukończeniu tejże Ją pęcherzyków powietrza. 
egzaminacyjną. Wyniki zewnę- "zawodówki" bez przeszkód mo.żna 
trznego egzaminu po gimnazjum było kontynuować naukę w 
zdecydują, czy uczeń zostanie dwuletnim liceum uzupełniającym, 
przyjęty do liceum, czy do szkoły które w ciągu dwu lat ma 
zawodowej. przygotować ucznia do matury. 

Hural Wracają poprawki l Od Nauka ukończy się egzaminem 
IV klasy szkoły podstawowej. zawodowym, przeprowadzonym 
uczniowie, którzy dostaną ocenę przy współudziale przedstawicieli 

Na odpowiedzi, które należy dostarczać bezpośrednio do redakcji, 
czekamy do 21 lipca. Nasz adres: Polkowice, ul. Ogrodowa 8. 

Oto rozwi~nie poprzedniego konkursu: prawidłowe odpowiedzi 
- 1c, 2a, 3c. 
W tym tygodniu nagrodę wylosowała Monika Kościeiska z ul. 3 maja. 
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OSTATNIE PRZYGOTOWANIA POD kOSZEM 
Nieuchronnie zbliża się dokonać tylko fachowiec najwyższej 

koszykarski sezon. Sympatycy tej klasy. A takim z pewnością był i jest 
dyscypliny z utęsknieniem oczekują Wojciech Spisacki. 
pierwszego występu polkowickiego Dokonując oceny 
Orła. Nadarza się więc okazja, aby wszystkich spotkań poprzedniego 
przypomnieć o pewnych faktach. sezonu - wyjaśnia Krzysztof Korsak 
Mówiąc o nich należałoby zacząć od - należy powiedzieć, że najlepszym 
sprawy dla większości doskonale występem naszych koszykarek był 
znanej, a mianowicie mecz w Brzegu, gdzie nasz zespól 
Podsumowanie ubiegłego sezonu bardzo wysoko pokonał miejscową 
jest optymistyczne Kamę wygrywając ponad 20-
Zdaniem Krzysztofa Korsaka , punktami. Oceniając sytuację z 
wiceprezesa MKS Orzeł Polkowice perspektywy czasu, należy 

ocena ta jest bardzo wysoko. Trzecia powiedzieć, źe gdyby nie kontuzja 
pozycja w tabeli grupy B uważana Kasi Kurczyńskiej i wyeliminowanie 
jest za duże osiągnięcie, ponieważ jej z gry, kto wie, czypolkowieki Orzeł 
grupa, w który występowały nie walczyłby w meczach 
polkowickle koszykarki była barażowych. Nie ma tego złego, co 
zdecydowanie silniejsza od grupy by ... 
"A". Potwierdzeniem niech będzie Wraz z nowymi przepisami nadeszło 
fakt, że wlaśnie z niej do ekstraklasy oczekiwane wsparcie finansowe 

....... -...... Zgodnie z decyzją PZKosz 
.~~.,_ .. od nowego sezonu będzie 

żeńska ekstraklasa oraz 
pierwsza liga centralna. 
Natomiast II liga bazować 
będzie na grupach makro-

!!!!I!!!~~regionalnych . Spekulując 
można przypuszczać, że 

gdyby nasz zespół nie znalazł 
się w pierwszej piątce dziś z 
pewnością zmuszeni 

..... ---''"'-' __ ;...a...-.......... __ ... _____ ...... --1 byli byś my oglądać mecze 

awansował zwycięzca naszej grupy drugoligowe. Tymczasem dzięki 
AZS Lublin. Drugim zespołem była trzeciej lokacie jesteśmy w I lidze 
Kama Brzeg , która w meczach centralnej . Z tym wiążą się rzecz 
barażowych zajęła drugie miejsce jasna spore pieniądze. Tu pomocną 
zachowując ogromne szanse na dłoń wyciągnął Urząd Gminy. 
walkę w pierwszej lidze. Przede wszystkim 

Nasze koszykarki w pieniądze, które MKS Orzeł otrzymał 
okrojonym składZie z kontuzjowaną z miejscowego Urzędu - wyjaśnia 

Katarzyną Kurczyńską, która wiceprezes Korsak - zapewniły nam 
praktycznie druga połowę sezonu nie udział w rozgrywkach pierwszej lidze. 
grała trapiona kontuzją nogi, potrafiły Nie jest tajemnicą , że sekcja 
jednak do końca rozgrywek koszykówki MKS Orzeł otrzymała 
zachować twarz, choć w dotację w wysokości 98 tysięcy 
decydującym momencie przegrały, złotych. Pieniądze le pozwoliły nam 
jak pamiętamy baraże o wejście do zwiększyć preliminarz 1999 roku. 
ekstraklasy. Kibice pamiętają Innymi słowy kwota ta nie jest wcale 
ogromnie trudne mecze ze jakimś dodatkowym zastrzykiem 
wspomnianą brzeską Kamą. Poza finansowym. Jest to uzupełnienie 
tym zespoły takie jak Korona naszego preliminarza o kwotą, o 
Kraków, RMKS Rybnik, AZS którą wcześniej zabiegaliśmy. 

Rzeszów czy Glinik Gorlice były Czy w ślad za tym pojawią się nowe 
drużynami posiadającymi dużo twarze? 
większy staż ligowy a przede Wszystko wskazuje, że 

wszystkim dłuższą .ławkę" Katarzyna Kurczyńska jednak nie b 
rezerwowych, co szczególnie w zagra już w Orle. Kontuzja okazała 
końcówce sezonu dawało się się zbyt przewlekła i jeśli nie nastąpi 
odczuć. poprawa, pewnie kierownictwo klubu 

Trzeba bardzo mocno nie skorzysta z usług wrocławianki. 
podkreślić również ten fakt , że W tej sytuacji na placu boju 
zespół od chwili zmiany trenera pozostaną dotychczasowe zawo-
(mowa o Wojciechu Spisackim) dniczki; Elena Fedoriak, Ola Urban, 
zdecydowanie zaczął lepiej grać a Justyna Kłosińska, Magdalena 
przede wszystkim uwierzył w siebie. Kozdroń, Kornelia Klimkowska , 
Nowy trener okazał się dobrym Agnieszka Chrzczanowicz i Urszula 
duchem drużyny potrafiącym Smolarek. 
wyegzekwować z poszczególnych Pewne jest, że miejsce Kurczyńskiej 
zawodniczek, to co w nich było zajmie Barbara Legutko (rocznik 
najcenniejsze, a więc te najbardziej 1981), członkini kadry narodowej 
wartościowe elementy niezbędne do juniorek. Jest wychowanką Korony 
gry na wysokim poziomie. Okazało Kraków. W ostatnim czasie 
się, że wybór trenera był trafny, występowała w barwach RMKS 
bowiem tego wszystkiego mógł Rybnik na pozycji rozgrywającej . 

Rybnicki zespół uległ rozwiązaniu 
stąd też propozycja, aby Basia 
zagrała w polkowickim zespole. W 
chwili pisania tego materiału rodzice 
Barbary potwierdzili jej chęć grania 
w MKS Orzeł. Równolegle, o czym 
zapewnia Krzysztof Korsak, prowa
dzone są również rozmowy z innymi 
zawodniczkami Rybnika - siostrami 
Promboszcz. Poza tym kierownictwo 
klubu zamierza powołać do szerokiej 
kadry naszego zespołu trzy 
wyróżniające się kadetki; Ania 
Kamińską, Iwonę Kedzierską I 
Kamilę Karmelitę. Być może dojdą 

jeszcze jakieś zawodniczki 
wrocławskie. Oczywiście sprawa 
zmian kadrowych pozostaje sprawą 
otwartą, jednak o ostatecznym 
składzie pierwszoligowego Orła 
zdecyduje trener Wojciech Spisacki. 
Skoro więc to mamy za sobą 
pozostaje jeszcze sprawa 
Założeń taktycznych na zbliżający 
się sezon 

Naczelnym zadaniem, jak 
twierdzi wiceprezes Korsak, jest 
utrzymanie się w pierwszej lidze. 
Wiadomo jednak, że nie będzie to 
sprawą prostą. Tu grać będą bardzo 
silne zespoły, częściowo znane już 
z poprzedniego sezonu. Będą więc 
na pewno Kama Brzeg, krakowska 
Korona czy również AZS Rzeszów. 
Dojdą również zespołu z północnej 
grupy, a więc rezerwy Fota-Porty 
Gdynia, Stilon Gorzów czy Włókniarz 
Białystok. Rzecz w tym, że na dziś 
trudno jeszcze mówić o konkretnych 
rywalkach, jako że PZKosz nie ustalił 
jeszcze ostatecznego "persona
lnego· składu pierwszej ligi 
centralnej. Do 15 czerwca kluby 
musiały zgłosić swój akces, 
natomiast po 15 lipca nastąpi 
weryfikacja. Trzeba również wie
dzieć, że przystąpienie do rozgrywek 
wiąże się z ogromnymi kosztami. 
Polski Związek Koszykówkł żeńskiej 
nie bacząc na oburzenie klubów 
zażyczył sobie wykupienie przez 
każdy z nich licencji dla zawodniczki 
pierwszoligowej, która wynosi (za 
jedną koszykarkę) 360 złotych . W tej 
sytuacji zdaniem Krzysztofa Korsaka 
otrzymane pieniądze z Urzędu 
Gminy pozwolą tylko na grę naszej 
drużyny do końca bieżącego roku. 
Same koszykarki, jakby zupełnie nie 
zainteresowane zakulisowymi 
sprawami klubu, przygotowują się do 
dwóch krótki 8-dniowych obozów. 
Pierwszy z nich odbędą w Szklarskiej 
Porębie (7 dni) i Obomikach Śląskich 
(8 dni). Zaplanowane są także gry 
kontrolne poprzez udzial w dwóch 
turniejach w Brzegu I Polkowicach. 
O postępujących decyzjach 
będziemy informować Państwach 

także na łamach Informatora ... 
Tekst i zdjęcie: Andrzej Lech 

agencja 
reklamowo-wydawnicza 

to również: 
ulotki, broszury, folde
ry, katalogi, wizytówki , 
pa piery f i rmowe, koper t y. 

OD POMYSŁU 
DO ~ROJ EKrU 

NISKIE CENY! 
DOBRA JAKOŚĆ! 



Q EPOKA 
POWSZECHNE TOWARZYSTWO EMERYTALNE SA. 

zatrudni: 

l. Sprzedawców (umowa o pracę) 
2. Agentów 

IAtrakeyjna praea - wysokłe za.robkł I 
tel. 845-33-01 (po 2000) 

090 34-06-60, 0601-53-62-53 

Panu Januszowi Isztwano 
właścicielowi PPHU - Janusz Jsztwan 

serdecznie dziękujemy za sprawnie i solidnie 

wykonany remont pomieszczeń Domu Kultwy w 

Po/kowicach oraz za sfinansowanie remontu dwóch 

pomieszczeń biurowych. 

Obecnie zajęcia odbywać się będą w ciepłych, 

jasnych i przytulllych salach. 

Dyrektor i pracowllicy Polkoll'ickiego 

Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji. 

Zarząd Gminy Polkowice ogłasza przetarg ustny 
nieograniczony, na sprzedaż niżej wymienionej 

niezabudowanej nieruchomości położonej 
w m. Polkowice obręb 1. 

Ci ~ Nr działki pow. działek 
wm2 położenie nieruchomości przeznaczenie w planie 

Cena 
wywoławcza 

Nr KW 

.. 
99/3 
97/6 
100/3 
101/4 
306/3 

10445 
przy ul. Młyńskiej 

w sąsiedztwie 
Aquaparku 

teren przeznaczony pod 
zabudowę hotelarsko

gastronomiczną 
313 .350zł 17469 

1. Zarząd Gminy Polkowice zaprasza do wzięcia udziału w przetargu ustnym na nabycie nieruchomości gruntowych 
wskazanych w powyższej tabeli . 

2. Przedmiotowa nieruchomość położona jest w Polkowicach obręb 1, w sasiedztwie zespołu rekreacyjno-rehabilitacyjnego 
.AQUAPARK" z dobra ekspozycja z drogi krajowej nr 3 

3. Przetarg odbędzie się w dniu 10 marzec 1999r. o godz. 1300 w sali konferencyjnej Urzędu gminy Polkowice ul. Rynek 17 
(kamieniczki). 

4. W przetargu mogą uczestniczyć osoby, które wpłacą wadium w wysokości 15% wartości nieruchomości na konto Urzędu 
Gminy Polkowice w Banku Zachodnim SA Ekspozytura w Polkowicach nr konta: 11201304-260-139-3240 do dnia 
8 marzec 1999r. lub czekiem potwierdzonym w kasie Urzędu Gminy Polkowice do godz. 1300 dnia 8 marzec 1999r. 

5. Wpłacone wadium zostanie zaliczone: 
~ na poczet nabycia nieruchomości, jeżeli osoba wpłacająca wadium wygra przetarg, 

b) zwrócone, jeżeli osoba wpłacająca nie wygra przetargu, 

c) ulegnie przepadkowi, jeżeli osoba wpłacająca wadium wygra przetarg i nie stawi się do podpisania umowy notarialnej 
w wyznaczonym terminie. 

Na dowodzie wpłaty należy podać ww. nr działek . 

Zapłata wylicytowanej ceny pomniejszonej o wpłacone wadium nastąpi przed zawarciem umowy notańalnej sprzedaży 

nieruchomości, nie później jednak niż w terminie 1 miesiąca od daty przetargu. 

Wszelkie koszty związane z zawarciem umowy notarialnej ponosi strona nabywająca . 

Przetarg uznaje się za zakończony wynikiem negatywnym jeżeli żaden z uczestników przetargu ustnego nie zaoferował 
ceny wyższej od wywoławczej. 

Minimalna wartość postąpienia wynosi 4.5 tys. złotych. 
UWAGA! 

Nabywca zobowiązany jest do oddania budynku do użytkowania w okresie trzech lat od daty podpisania umowy notarialnej 
przeniesienia praw własności. 

W przypadku niedotrzymania tego terminu zostaną naliczone kary umowne w kwocie 20.000 USD. złotych za każdy 
rok zwłoki i nabywca dobrowolnie podda się egzekucji z aktu. 

Szczegółowych informacji o przetargu udzielają pracownicy Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami (pok. 108 i 
109) tel. 076847-41-85 wew. 111 - 114. 



Nikt nie kwestionuje koniecZl1ości zreformowania służby zdrowia. C~ jest to jednoznaczne przyznanie 
się do chorej służby zdrowia. Czy wręcz odwrotnie. Jest tak doskonała i dlatego cieszy wszy tkich fakt wprowa
dzenia jej w życie. 

Bardzo wątpliwe jest ostatnie stwierdzenie. Świadczy o tym chociażby sonda na temat reformy, jaką za
prezentowaliśmy w ostatnim numerze. Poza tym zbyt wiele budzi kontrowersji, aby można powiedzieć o niej, iż 
spełnia oczekiwania pacjentów. 

Cóż można jednak 
chcieć od samej reformy 
skoro minister Mak ymo
wicz, prezentując jej projekt 
w Sejmie otwarcie przyznał, 
że refonna jest zła. I tnieje 
jednak wyższa konieczność 
przyjęcia takiej niż żadnej. 
Jak można tego rodzaju 
oświadczenia odnieść cho
ciażby do nas - pacjentów. 

A to wła' nie. Uwa
żam, że pacjenci powinni 
być na pierw zym miejscu. 
Na ze dobro i zadowolenie 
powinno przyświecać refor
matorom. Tymczasem z na
szych ob erwacji wynika, że 
pacjent poprzez ustrój po
datkowy finansujący życie 
Państwa, w tym służbę zdro
wia, został pominięty. Nie 
bardzo przejęto ięjego lo
sem. 

A przecież reforma 
zdrowia,jak żadna inna do
tyczy wszystkich nas. Refor
ma szkolnictwa obchodz i 
zaintere owanych refonna 
o ubezpieczeniach społecz
nych nie koniecznie wszyst
kich, ale jeżeli chodzi o 
zdrowie .. . Każdego może 
kiedyś dotknąć konieczność 

korzystania z pomocy leka
rza pielęgniarki , bądź co 
gorsza szpitala (którego no
tabene nie prędko doczeka
my się w Polkowicach). 

Zdaniem dyrektora 
polkowickiego ZZOZ-u je t 
kijka podstawowych zagro
żeń obecnej reformy. Jedno 
z nich związane jest ze zmia
ną systemu finansowania 
służby zdrowia. Złe w zmia
nie jest zmniejszenie wyso
kości kładki na zdrowie. Na 

Końskie zdrowie, czyli ... 
domiar wciąż je zcze trwa
ją spory wokół jej o tatecz
nego kształtu . Wszędzie na 
świecie nakłady na ochronę 
zdrowia są zwiększane. 
Tymczasem mini ter Balce
rowicz zamierza oszczędzać 
właśnie na naszym zdrowiu. 
W zędzie na świecie kładzie 
się ogromny nacisk na racjo
nalno ' ć wydatkowania pie
niędzy, a w Polsce zamie
rza się do t go doprowa
dzić poprzez ujednolice
nie stawki przypadającej 
na miesięczne upo aże
nie pacjenta. ZOZ-y za ' 
dostają po równo. Rodzi 
ię pytanie co pocznie 

schorowany obywatel 
naszego kraju , kiedy 
przez czę te wizyty u le
karza niż to przewidują 
Kasy wykorzysta limit przy
znany mu przez menedże
rów dysponujących pie
niędzmi z ubezpieczeń zdro
wotnych? Chyba pozo tanie 
mu planowanie choroby z 
wyprzedzeniem co najmniej 
rnie ięcznym lub co może 
być trudniej ze do wykona
nia pozo ta\ anie w koń-
kim zdrowiu, czego Pań
twu i obie życzę. 

Operacja ię (nie) udała , 

pacjent... 

Ponadto chorym po
mysłem wydaje ię być kon
struowanie reformy na wzór 
czegoś, co w innych krajach 
nie zdało egzaminu. Pol ka 
reforma pow tała, jak wie
my w oparciu o doświad
czenia niemieckich Ka 
Chorych. Zapomniano jed
nak, że tamtejsze społeczeń-

stwo narzeka na tamtejszy 
system łużby zdrowia pró
bując od niego odchodzić. 
Skoro już wzorujemy się na 
niemieckich systemach dla
czego nie korzystano z wy
sokości tamtejszych stawek. 
Nasza 7,5 procentowa wy
daje ię być śmieszną przy 

,,rue
miec

kitj' 14-
to pro

centowej . 

Refonna służby zdro
wia powinna zmierzać do ta
kiego usprawnienia, aby 
każdy z nas mógł się czuć 
bezpiecznie. Konieczno ' cią 
je t , aby zreformowana 
łużba zdrowia pozwoliła 

pacjentowi uwierzyć, że na
wet jeżeli stanie mu się co ' 
znajdzie się on w rękach do
brze opłacanego i wykwali
fikowanego lekarza. Refor
ma powinna dać nam gwa
rancję bezpieczeństwa. Do 
tego konieczne jest jeszcze 
tworzenie warunków 

sprzyjających rozwojowi i 
zmierzających do zapewnie
nia pacjentom jako' ci u ług 
medycznych świadczonych 
na co najmniej europejskim 

poziomie. Jak jednak moż
na to osiągnąć, skoro skład
ki z Kasy zabezpieczają bu
dżet polkowickiego ZZOZ 
jedynie w 55 procentach. 
Jak może dyrektor ZOZ-u 
spać pokojnie ze świado
mością, że jedyną drogą do 
utrzymania 'wiadczeń me
dycznych w podstawowym 
zakre ie jest redukcja perso
nelu i ograniczenie wydat
ków do niezbędnego mini
mum. 

Jak na razie pol ka 
wersja reformy ShlŻby zdro
wia wprowadziła niemałe 
zamieszanie. Dopiero co 
otrzą nęliśmy się po jed
nych trajkach, a już zapo
wiadają się następne . Czy to 
się kiedyś wre zcie skoń
czy? Raczej wątpię, bo ko
ro doprowadzono do zbiuro
Ia-atyzowania lecznictwa 
zwiększając przy tym jedy
nie koszty usług, nieme
dycznych", okrawając przy 
tym środki na działalność ty

powo medyczną. 

Kolejną niewiado 
która już w niedalekiej przy-
złości może przyczynie się 

do zamknięcia i zlikwido
wania gabinetów tomatolo
gicznych w szkołach jest 
nieoIa-eślona wysokość ii
nan owania służby zdrowia 
ze strony samorządów lokal
nych, gminnych i powiato
wych. 

O tym jednak, jak 
również o organizacji polko
wickiej łużby zdrowia 
w nowych warunkach, spró
bujemy odpowiedzieć sobie 
i Państwu w następnym nu
merze. 

(red) 
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